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REFERAT 

 

Mødedag og dato: Mandag d. 11.12.2023 

Mødelokale: Ungdomsskolen, Skovvej 12b, 8382 Hinnerup 

Mødedeltagere: Lena, Momme, Peer, Pet, Jannie, Jes, Palle, Ulla 

 
 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Referat godkendt 
 
 
 
2. Siden sidst i Ungdomsskolen. 

Vi har fået ny skolechef pr. 01.12.2023 Karina Corneliusen, 
Der har været SSP møde med skoledirektørens deltagelse omkring en gruppe 8. kl. 
drenge fra især HH-skolen. Der er forskellige tiltag i gang. 
De to afdelingsledere i Ungdomsskolen Tine og Mette S er optaget på DOL-kursus, 
som de gerne skulle gennemføre på 3 – 4 år. 
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3. Økonomistatus og aktuelle børnetal 

Økonomistatus pr. primo december måned 2023: der er gået 92% af året og 
ungdomsskolen har samlet brugt 83%, så det ser fint ud. Medlemstal i 
fritidsklubberne er faldet med 8,5 % siden 1. sep. hvilket er det samme som sidste år. 
 
På budget 2024 skal vi spare 200.000 på ledelse i fritidsklubberne og det har 
bestyrelse besluttet at vi selv finder. Ulla har sagt op pr. 31.07.2024, hvilket frigør 
nogle midler og så er det tanken at lederstillingen i Rønbæk fritidscenter deles med 
en anden lederstilling. Der skal derudover spares kr. 260.000 da pulje til kortere 
skoledag sløjfes. Klublederne og Palle tager til januar hul på at finde ud af hvordan 
dette kan gøres. I 2025 er besparelsen på de to punkter kr. 1.070.000. 
 
 
4. Nye lokaler til klub og ungdomsskole i Hadsten. 

Pt. er klubben i Gæstedagplejehuset mens overetagen bygges om, hvilket er færdigt 
efter jul. I Gæstedagplejehuset skal fremover være Krea-lokale, kontor til Peer og 
USK, et USK lokale + 2 lokaler til Unge-psykologerne. 
 
5. Nyt om nye lokaler i Hammel.  

Klubben skal flytte til lokaler på Industrivej 18 i Hammel. Medarbejderne er meget 
positive da huset er større, ligger mere centralt for den ene skole og tæt på 
klatrehallen. Tidsplanen er dog ikke klar, men der er ved at blive lavet tegninger efter 
klubbens ønsker. Selve flytningen forventes at blive marts/april men pt. er det noget 
usikker. Der er derfor heller ikke meldt noget ud til  ungerne og forældrene endnu!! 
 
6. Mødeplan og årshjul 2024. 

Årshjul vedtaget med det forbehold at september-mødet muligvis flyttes i forhold til 
høringssvar til budgettet. Lena lover at så snart vi kender tidsplanen for budgetfasen 
kan vi fastlægge mødedatoen. Vi forventer at have tidsplanen på junimødet på Kalø. 
Momme kan ikke deltage tirsdage og torsdage. 
 
Ungdomsskolekonferencen i 2024 bliver på Skanderborgpark og ikke på 
Pejsegården. Der er stadig ledige pladser men hurtig tilmelding til Palle anbefales. 
 
7. Eventuelt. 

 
 


